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Erritsø GIF Rugby afdeling 

Mødet

Dato: 10-10-12

Tidspunkt: 19:30 - 22:00

Titel: Bestyrelsesmøde

Sted: Hos Kurt

Gruppe:  Bestyrelsen

Deltager: Eilif Sørensen
Fie Severinsen Bøgh
Henrik Nørman Christensen
Kurt Due Petersen
Niels Hejslet
Poul Lykkegaard

Med på årsplan: Ja

Afholdt: Ja

Arkiveret: Ja

 

Dagsorden

Indkaldelse til B-møde

Onsdag D.10.10 2012

Hos Kurt Opalvænget 4

Kl. 19.30

 

PK.1         Opfølgning og godkendelse af sidste møde

                                  

PK.2         Økonomi

                

 

PK.3         DIV. Udvalg

                

PK.4         Klubudvikling

                 Gennemgang af årsplan

                      Møde med DRU konsulenter

                     

                       

PK.5         Indkommende post

                

 

PK.6         Eventuelt.

 
Vedhæftede �ler: 
Ingen �ler

 

Referatet
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Fremmødte: Poul Lykkegård (PL) Niels Hejslet (NH) Kurt Due Petersen (KDP)

Afbud: Fie, Henrik og Eilif. 

 

PK.1.

Pallefabrikken virker lukket. Vi får ingen svar, og mister dermed en sponsor.
Vi har information fra Rock Under Broen om at vi kun modtager ca. 3700 kr. i stedet for 18.000 kr.
P.L tager en snak med Christian Meldgård om vores tilgodehavende.
Fie forsætter i bestyrelsen foreløbigt, men ikke som Ungdomsansvarlig. Står stadig som kontaktperson for kvinderne.
K.P kontakter Bubsi ang. krus.

PK.2.

Vi mangler indtægter for 31.000 kr. resten af året hvis vi skal afslutte året med neutralt regnskab.
KP snakker med Daugbjerg ang. spillested som sponsor.
Vi har fået en regning på 3000 kr. for lysanlæg. Vi undersøger tilskudsmuligheder ved kommunen.

PK.3.

Senior:

Træningen kører dårligt om tirsdagen og droppes muligvis.
Chancen for medaljer er forpasset.
KP kontakter LEGO ang. nye spillere.

Ungdom:

Dårligt fremmøde
De har ikke været til stævner.
Træner kun om tirsdagen.

Klubhus:

Intet.

EGIF:

Intet

PK.4.

Vi er blevet valgt som satsningsklub sammen med Århus, Lindø og Odder. Bubsi valgt ind i ungdomsudvalg der bla. skal arrangere
samarbejde mellem klubberne.

PK.5.

Advarsel til Møller.

PK.6.

Fremadrettet holder vi B-møde hver anden måned i stedet for hver måned.
Næste møde er Onsdag d.5 december kl.19.00 i Klubhuset.

 

.


